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Abstract (en)
Powered driving-in device (2) comprises a driving-in tool (13) for fixing devices (15), a head part (4) arranged on an outlet opening (10) of a guide
tube (12) of the driving-in device, and a holding arrangement automatically receiving and releasing fixing devices supplied to the head part via the
guide tube. The head part has a rotating connection with the driving-in device. Preferred Features: The head part has at least two fixing positions
relative to the driving-in device. The fixing positions enclose a pivot angle of 90[deg].

Abstract (de)
Ein kraftbetriebenes Eintreibgerät (2) umfasst ein Eintreibwerkzeug (13) für Befestigungsmittel (15) und ein Kopfstück (4), das an einer
Austrittsöffnung (10) eines Führungsrohres (12) des Eintreibgerätes (2) angeordnet ist und eine Halteeinrichtung (44) aufweist, die
Befestigungsmittel (15), die dem Kopfstück (4) über das Führungsrohr (12) zugeführt werden, selbsttätig aufnimmt und freigibt. Das Kopfstück (4)
weist eine verdrehbare Verbindung mit dem übrigen Eintreibgerät (2) auf.
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